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DATUM: 26 januari 2024 

Onderwerp: Onderhoud van de Rietputten  

Schriftelijke vragen onderhoud Rietputten 
Op grond van artikel 155 van de Gemeentewet hebben raadsleden de mogelijkheid schriftelijk aan de burgemeester of 
het College van burgemeester en wethouders vragen te stellen. 

 

 
 
 
 
 

Geacht college, 

Namens de GroenLinks-fractie wil ik uw aandacht vragen voor een dringende kwestie met betrekking 
tot de Rietputten. Als fervent voorstander van natuurbescherming in Vlaardingen, maakt GroenLinks 
zich zorgen over dit unieke veenmoeras, gelegen langs de Maassluissedijk en naast het Volksbos. Het 
gebied behoort tot het zogenaamde ‘Natuurnetwerk Nederland’ en is daarmee beschermd gebied.  

Helaas heeft de uitvoering van werkzaamheden door BAAK voor de Blankenburgverbinding ernstige 

gevolgen gehad voor de Rietputten. Er is namelijk veel water aan de bodem onttrokken en er zijn 

hele stukken van de Rietputten gedempt. Hierdoor is het waterpeil veel te laag, waardoor het gebied 

dreigt te verdrogen. Deze veranderingen bevorderen de overwoekering door bramenstruiken en 

ongecontroleerde groei van wilgen, wat een bedreiging vormt voor de unieke biodiversiteit. 

Daarnaast zijn de Rietputten op termijn van cruciaal belang bij de totstandkoming van de 

zogenaamde waterharmonica, een belangrijk project voor de zuivering van water in de regio. Dankzij 

de bouw van een nieuwe AWZI wordt deze waterharmonica op termijn mogelijk gemaakt en kan er 

extra en schoon water via de rietputten naar de Krabbeplas stromen. Echter, de bouw van de nieuwe 

AWZI laat nog vele jaren op zich wachten, terwijl de Rietputten acuut herstel behoeven. 

GroenLinks heeft daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Erkent u het ecologisch belang van de Rietputten voor de biodiversiteit in en om Vlaardingen, 

en ziet u de cruciale rol die het speelt bij de waterharmonica? 

2. Kunt u aangeven wie momenteel verantwoordelijk is voor het beheer en onderhoud van de 

Rietputten, en welke instantie hierop toezicht houdt? 

3. Bestaan er op korte termijn plannen voor onderhoudswerkzaamheden in de Rietputten, en 

zo ja, welke? 

4. Wat zijn de voornemens van de beherende partijen om het waterpeil te herstellen en de 

natuurwaarde van het gebied te herstellen? 

5. Weet u of het rooien van wilgen en bramen op korte termijn mogelijk is, nog voor het 

broedseizoen, gezien de urgentie? 

6. Kunt u aangeven wat de achterliggende gedachte is van het dempen van waterrijke delen van 

de Rietputten en wat de huidige stand van zaken is ten aanzien van de aanleg van de 

waterharmonica? 

Wij zien uit naar uw spoedige beantwoording en hopen op concrete maatregelen ter behoud van de 

Rietputten. 

NAAM EN FRACTIE, 
Indiener(s): Neill Voorburg 
Fractie(s): GroenLinks 
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Deze foto gemaakt door fotograaf en Vlaardinger Daan Ritter om een beeld te krijgen van hoe de rietputten er bij horen 
te liggen. Het waterniveau is momenteel dusdanig laag dat het water niet meer zichtbaar is zoals op deze foto. En dat al ruim 
voordat het droge zomerseizoen begonnen is. 

 
                Bramenstruiken overwoekeren mede dankzij het lage waterpeil grote delen van de Rietputten 
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